
Vanuit de fractie DorpsBelangen is , bij monde van het raadslid Daudeij, de volgende vraag 
binnengekomen met betrekking tot de discussie over de sanering golfbaan in Spijk: 
 

- Welke kosten draagt Sent One zelf bij aan de nu overeengekomen aanpak van de sanering 
van het Golfterrein? 

 
Omdat er, door de heer Daudeij, een verband wordt gelegd met de bespreking en behandeling van het 
beleidskader Zon in de oordeelsvormende voorronde op dinsdag 15 september a.s., verzoekt hij deze 
vraag voor dinsdag 15 september te beantwoorden 

 


